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Protokół  Nr XLI/2021 
obrad Sesji Rady Powiatu Kaliskiego, 

która odbyła się w dniu 29 grudnia 2021 roku. 
 
Obrady Sesji Rady Powiatu Kaliskiego rozpoczęły się o godz.09.00 w sali 103 w siedzibie 
Starostwa Powiatowego w Kaliszu, Pl. Św. Józefa 5. 
 
 Ad. 1. Na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r.                             
o samorządzie powiatowym (Dz.U. z 2020 r. poz. 920 ze zm.) Przewodniczący Rady 
Powiatu – Jan Adam Kłysz otworzył XLI Sesję Rady Powiatu Kaliskiego. 
  
 Zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczyło 19 Radnych, co stanowiło 
quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 
 Przewodniczący Rady powitał zaproszone osoby uczestniczące w obradach (lista 
obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

 
Ad. 2.  Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu 

porządku obrad - przyjęcia porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu).   

  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali porządek obrad wraz                  

z materiałami sesyjnymi.  
Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do porządku obrad. 
Przewodniczący Rady udzielił głosu Staroście Kaliskiemu Krzysztofowi Nosalowi. 

 
Starosta Kaliski Krzysztof Nosal w imieniu Zarządu Powiatu Kaliskiego 

zawnioskował o wprowadzenie do punktu 6 przedłożonego porządku obrad niżej 
wymienionych projektów uchwał, tj.:  
- do ppkt. k) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2021 – uchwała otrzymuje 
nowe brzmienie, 
- do ppkt. l) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Kaliskiego na lata 2021 -2029 – uchwała otrzymuje nowe brzmienie, 
- jako ppkt. m) w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 
2022 rok, 
- jako ppkt. n) w sprawie powierzenia Gminie Mycielin prowadzenia zadania publicznego 
z zakresu dróg powiatowych, 
- jako ppkt. o) w sprawie uchwalenia Statutu Domu Dziecka w Liskowie, 
- jako ppkt. p) w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2021. 
 

Następnie Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnemu Dariuszowi 
Korczyńskiemu. 

Radny Dariusz Korczyński w imieniu wszystkich Klubów Radnych Rady Powiatu 
Kaliskiego zawnioskował o wprowadzenie do punktu 6 przedłożonego porządku obrad 
niżej wymienionego projektu uchwały, tj.:  

 
- jako ppkt. r) w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Przewodniczącego Zarządu 
Powiatu Kaliskiego – Starosty Kaliskiego. 
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 Przewodniczący Rady przystąpił do przeprowadzenia głosowania w sprawie 
wprowadzenia do porządku obrad zawnioskowanych przez Zarząd Powiatu Kaliskiego          
i Radnego Dariusza Korczyńskiego zmian w porządku obrad, polegających na zmianie 
punktu 6 porządku obrad w następujący sposób: 
 
1) w ppkt. k) wprowadzenie nowego brzmienia projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej na rok 2021, 

 
Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania za wprowadzeniem nowego 

brzmienia projektu uchwały do porządku obrad. 

Za wprowadzeniem nowego brzmienia projektu uchwały do porządku obrad głosowało 19 
Radnych, przy 19 głosach "za".  

Wyniki imienne: 
Za (19) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Paweł Kaleta, Dorota 
Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja 
Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Bogusław Szczepaniak, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska. 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej na rok 2021 w nowym brzmieniu, został wprowadzony do 
porządku obrad 19 głosami „za”. 

 
2) w ppkt. l) wprowadzenie nowego brzmienia projektu uchwały zmieniającej uchwałę        
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kaliskiego na lata 2021    
-2029, 

 
Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania za wprowadzeniem nowego 

brzmienia projektu uchwały do porządku obrad. 

Za wprowadzeniem nowego brzmienia  projektu uchwały do porządku obrad głosowało 19 
Radnych, przy 19 głosach "za".  

Wyniki imienne: 
Za (19) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Paweł Kaleta, Dorota 
Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja 
Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Bogusław Szczepaniak, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska. 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały zmieniającej uchwałę         
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kaliskiego na lata 
2021 -2029 w nowym brzmieniu, został wprowadzony do porządku obrad 19 głosami 
„za”. 
 
3) wprowadzenie jako ppkt. m) projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji na 2022 rok, 
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Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania za wprowadzeniem 

przedmiotowego projektu uchwały do porządku obrad.  

Za wprowadzeniem przedmiotowego projektu  uchwały do porządku obrad głosowało 19 
Radnych, przy 19 głosach "za".  

Wyniki imienne: 
Za (19) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Paweł Kaleta, Dorota 
Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja 
Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Bogusław Szczepaniak, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska. 

 
Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu 
pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2022 rok, został wprowadzony do 
porządku obrad 19 głosami „za”. 
 
4) wprowadzenie jako ppkt. n) projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Mycielin 
prowadzenia zadania publicznego z zakresu dróg powiatowych, 
 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania za wprowadzeniem 
przedmiotowego projektu uchwały do porządku obrad.  

Za wprowadzeniem przedmiotowego projektu uchwały do porządku obrad głosowało 19 
Radnych, przy 19 głosach "za".  

Wyniki imienne: 
Za (19) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Paweł Kaleta, Dorota 
Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja 
Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Bogusław Szczepaniak, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska . 

 
Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie 
Mycielin prowadzenia zadania publicznego z zakresu dróg powiatowych, został 
wprowadzony do porządku obrad 19 głosami „za”. 
 
5) wprowadzenie jako ppkt. o) projektu uchwały w sprawie uchwalenia Statutu Domu 
Dziecka w Liskowie 
 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania za wprowadzeniem 
przedmiotowego projektu  uchwały do porządku obrad.  

Za wprowadzeniem przedmiotowego projektu uchwały do porządku obrad głosowało 19 
Radnych, przy 19 głosach "za".  

Wyniki imienne: 
Za (19) 
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Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Paweł Kaleta, Dorota 
Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja 
Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Bogusław Szczepaniak, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska . 

 
Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu 
Domu Dziecka w Liskowie, został wprowadzony do porządku obrad 19 głosami „za”. 

 
6) wprowadzenie jako ppkt. p) projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, 
które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021, 
 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania za wprowadzeniem 
przedmiotowego projektu uchwały do porządku obrad.  

Za wprowadzeniem przedmiotowego projektu uchwały do porządku obrad głosowało 19 
Radnych, przy 19 głosach "za".  

Wyniki imienne: 
Za (19) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Paweł Kaleta, Dorota 
Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja 
Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Bogusław Szczepaniak, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska. 

 
Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu 
wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021, został 
wprowadzony do porządku obrad 19 głosami „za”. 

 
7) wprowadzenie jako ppkt. r) projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla 
Przewodniczącego Zarządu Powiatu Kaliskiego – Starosty Kaliskiego. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania za wprowadzeniem 
przedmiotowego projektu uchwały do porządku obrad.  

Za wprowadzeniem przedmiotowego projektu uchwały do porządku obrad głosowało 19 
Radnych, przy 19 głosach "za".  

Wyniki imienne: 
Za (19) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Paweł Kaleta, Dorota 
Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja 
Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Bogusław Szczepaniak, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska . 

 
Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia dla Przewodniczącego Zarządu Powiatu Kaliskiego – Starosty 
Kaliskiego, został wprowadzony do porządku obrad 19 głosami „za”. 
 



5 

 

Przewodniczący Rady zapytał o inne uwagi do porządku obrad.  
 

W związku z brakiem innych uwag, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania 
nad przyjęciem porządku obrad wraz ze zmianami.  

Za przyjęciem porządku obrad wraz ze zmianami głosowało 19 Radnych, przy               
19 głosach "za". 

Wyniki imienne: 
Za (19) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Paweł Kaleta, Dorota 
Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja 
Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Bogusław Szczepaniak, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska . 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad XLI Sesji Rady Powiatu 
Kaliskiego wraz ze zmianami został przyjęty 19 głosami „za”. 
 
Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. 

1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3.Przyjęcie protokołu z XXXIX Sesji Rady Powiatu Kaliskiego z dnia 
   24 listopada 2021 r. 
4.Przyjęcie protokołu z XL Sesji Rady Powiatu Kaliskiego z dnia 09 grudnia            
   2021 r. 
5.Sprawozdanie Starosty z realizacji uchwał. 
6.Podjęcie uchwał Rady Powiatu Kaliskiego: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w 2022 r. umowy o świadczenie usług    
w zakresie publicznego transportu zbiorowego w powiatowych przewozach 
pasażerskich, dla których organizatorem jest Powiat Kaliski, 

b) zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Mycielin 
na realizacje zadania pn. „Przebudowa drogi gminnej na odcinku Kościelec 
granica Gminy Mycielin/Gminy Ceków Kolonia”, 

c) w sprawie dokonania przeniesień pomiędzy pozycjami wydatków w planie 
rzeczowo – finansowym na 2021 rok dotyczącym realizacji zadań z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych finansowanych ze 
środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych,  

d) w sprawie zatwierdzenia rocznego planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 
2022 rok, 

e) w sprawie planu pracy Komisji Rozwoju Powiatu i Promocji na 2022 rok, 
f) w sprawie planu pracy Komisji Edukacji, Kultury i Sportu na 2022 rok, 
g) w sprawie planu pracy Komisji Organizacyjno - Statutowej na 2022 rok, 
h) w sprawie nadania Medalu „Zasłużony dla Powiatu Kaliskiego”, 
i) w sprawie wydłużenia okresu obowiązywania „Strategii Rozwoju Powiatu 

Kaliskiego na lata 2014 – 2021”, 
j) w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

Powiatu Kaliskiego, 
k) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2021, 
l) zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
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Powiatu Kaliskiego na lata 2021 – 2029, 
m) w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2022 rok, 
n) w sprawie powierzenia Gminie Mycielin prowadzenia zadania publicznego           

z zakresu dróg powiatowych, 
o) w sprawie uchwalenia Statutu Domu Dziecka w Liskowie,  
p) w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2021, 

r) w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Przewodniczącego Zarządu Powiatu 
Kaliskiego – Starosty Kaliskiego. 

6. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Kaliskiego na lata 2022 – 2030: 

a) odczytanie opinii Komisji Rady Powiatu Kaliskiego, 

b) odczytanie Uchwały Nr SO-4/0957/97/2021 Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 03 grudnia 2021 r. 
w sprawie: wyrażenia opinii o projekcie wieloletniej prognozie finansowej 
Powiatu Kaliskiego na lata 2022 – 2030, 

c) przedstawienie ewentualnych autopoprawek Zarządu Powiatu Kaliskiego 
do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Kaliskiego na lata 2022 – 2030, 

d) dyskusja nad projektem Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kaliskiego 
na lata 2022-2030, 

e) głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Zarządu Powiatu Kaliskiego, 

f) głosowanie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Kaliskiego na lata 2022 – 2030. 

7. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie uchwały budżetowej 
na rok 2022: 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej na rok 2022 wraz z uzasadnieniem          
i materiałami informacyjnymi, 

b) odczytanie opinii Komisji Rady Powiatu Kaliskiego, 

c) odczytanie Uchwały Nr SO 4/0951/597/2021 Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 03 grudnia 2021 r. 
w sprawie wyrażenia opinii o możliwości sfinansowania deficytu Powiatu 
Kaliskiego w 2022 roku, 

d) odczytanie Uchwały Nr SO-4/0952/97/2021 Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 03 grudnia 2021 r. 
w sprawie: wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej Powiatu Kaliskiego 
na 2022 rok, 

e) przedstawienie ewentualnych autopoprawek Zarządu Powiatu Kaliskiego 
do projektu uchwały budżetowej na rok 2022, 

f) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej Powiatu Kaliskiego na rok 2022       
z  uzasadnieniem i materiałami informacyjnymi, 

g) głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Zarządu Powiatu Kaliskiego, 

h) głosowanie wniosków Komisji Rady Powiatu Kaliskiego,nie uwzględnionych 
przez Zarząd Powiatu Kaliskiego w autopoprawce, 

i) głosowanie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie uchwały budżetowej na 
rok 2022. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Wnioski i oświadczenia radnych. 

10. Zamknięcie obrad. 
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Ad. 3. Przewodniczący Rady przystąpił do następnego punktu porządku obrad -  

przyjęcie protokołu z XXXIX Sesji Rady Powiatu Kaliskiego z dnia 
24 listopada 2021 r. 
 
 Przewodniczący Rady poinformował, że protokół obrad XXXIX Sesji Rady Powiatu 
Kaliskiego był wyłożony do wglądu w Wydziale Promocji, Informacji i Obsługi Rady oraz 
został udostępniony w wersji elektronicznej w systemie eSesja. Zapytał o uwagi. W 
związku z brakiem uwag, Przewodniczący Rady zaproponował przyjęcie przedmiotowego 
protokołu bez odczytywania.  

Za przyjęciem protokołu obrad XXXIX Sesji Rady Powiatu Kaliskiego bez 
odczytywania głosowało 19 Radnych, przy 19 głosach "za".    

            
Wyniki imienne: 
Za (19) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Paweł Kaleta, Dorota 
Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja 
Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Bogusław Szczepaniak, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska . 
 

Przewodniczący Rady Jan Adam Kłysz stwierdził, że protokół obrad XXXIX 
Sesji Rady Powiatu Kaliskiego z dnia 24 listopada 2021 roku został przyjęty 19 
głosami „za”. 

 
Ad. 4. Przewodniczący Rady przystąpił do następnego punktu porządku obrad 

-  przyjęcie protokołu z XL Sesji Rady Powiatu Kaliskiego z dnia 09 grudnia 
2021 r. 
 
 Przewodniczący Rady poinformował, że protokół obrad XL Sesji Rady Powiatu 
Kaliskiego był wyłożony do wglądu w Wydziale Promocji, Informacji i Obsługi Rady oraz 
został udostępniony w wersji elektronicznej w systemie eSesja. Zapytał o uwagi. W 
związku z brakiem uwag, Przewodniczący Rady zaproponował przyjęcie przedmiotowego 
protokołu bez odczytywania.  

Za przyjęciem protokołu obrad XL Sesji Rady Powiatu Kaliskiego bez odczytywania 
głosowało 19 Radnych, przy 19 głosach "za".    

            
Wyniki imienne: 
Za (19) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Paweł Kaleta, Dorota 
Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja 
Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Bogusław Szczepaniak, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska . 
 

Przewodniczący Rady Jan Adam Kłysz stwierdził, że protokół obrad XL Sesji 
Rady Powiatu Kaliskiego z dnia 09 grudnia 2021 roku został przyjęty 19 głosami 
„za”. 



8 

 

 
Ad.5. Przewodniczący Rady przystąpił do następnego punktu porządku obrad 

- przyjęcie sprawozdania Starosty z realizacji uchwał.        

 Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali sprawozdanie Starosty               
z realizacji uchwał w materiałach sesyjnych. Zapytał o uwagi.   
 

W związku z brakiem uwag, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad 
przyjęciem przedmiotowego sprawozdania.                                                                             
 Za przyjęciem sprawozdania Starosty z realizacji uchwał głosowało 19 radnych, 
przy 19 głosach "za"  (sprawozdanie stanowi załącznik nr  4  do niniejszego protokołu).  
 
Wyniki imienne: 
Za (19) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Paweł Kaleta, Dorota 
Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja 
Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Bogusław Szczepaniak, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska . 

 
Przewodniczący Rady stwierdził, że sprawozdanie Starosty z realizacji uchwał 

zostało przyjęte 19 głosami „za”. 
   

Ad.6a) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 
obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie w 2022 r. umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich, dla których organizatorem 
jest Powiat Kaliski (projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu). 

 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały           

w materiałach sesyjnych.  Przedmiotowy projekt uchwały uzyskał opinię pozytywną Komisji 
Infrastruktury i Porządku Publicznego (opinia stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu). 
 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad podjęciem 

przedmiotowej uchwały. 
 

 Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 19 Radnych, przy 19 głosach "za" podjęła 
uchwałę Nr XLI/361/2021 (uchwała stanowi załącznik nr 7  do niniejszego protokołu).  
 
Wyniki imienne: 
Za (19) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Paweł Kaleta, Dorota 
Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja 
Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Bogusław Szczepaniak, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska . 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie w 2022 r. umowy o świadczenie usług    w zakresie publicznego transportu 
zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich, dla których organizatorem 
jest Powiat Kaliski, została podjęta 19 głosami „za”. 

 
Ad.6b) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 

obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego zmieniającej uchwałę w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Gminie Mycielin na realizacje zadania pn. 
„Przebudowa drogi gminnej na odcinku Kościelec granica Gminy Mycielin/Gminy 
Ceków Kolonia” 
(projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu). 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały           
w materiałach sesyjnych.  Przedmiotowy projekt uchwały uzyskał opinie pozytywne Komisji 
Infrastruktury i Porządku Publicznego i Komisji Budżetu i Gospodarki Mieniem (opinie 
stanowią załączniki nr 9 i nr 10 do niniejszego protokołu). 
 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad podjęciem 

przedmiotowej uchwały. 
 

 Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 19 Radnych, przy 19 głosach "za" podjęła 
uchwałę Nr XLI/362/2021 (uchwała stanowi załącznik nr 11  do niniejszego protokołu).  
 
Wyniki imienne: 
Za (19) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Paweł Kaleta, Dorota 
Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja 
Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Bogusław Szczepaniak, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska . 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Gminie Mycielin na realizacje zadania pn. 
„Przebudowa drogi gminnej na odcinku Kościelec granica Gminy Mycielin/Gminy 
Ceków Kolonia”, została podjęta 19 głosami „za”. 

 
Ad.6c) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 

obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie dokonania przeniesień 
pomiędzy pozycjami wydatków w planie rzeczowo – finansowym na 2021 rok 
dotyczącym realizacji zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 
niepełnosprawnych finansowanych ze środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych (projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do 
niniejszego protokołu). 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały           
w materiałach sesyjnych.  Przedmiotowy projekt uchwały uzyskał opinie pozytywne Komisji 
Budżetu i Gospodarki Mieniem i Komisji Edukacji, Kultury i Sportu (opinie stanowią 
załączniki nr 13 i nr 14 do niniejszego protokołu). 
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Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad podjęciem 

przedmiotowej uchwały. 
 

 Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 19 Radnych, przy 19 głosach "za" podjęła 
uchwałę Nr XLI/363/2021 (uchwała stanowi załącznik nr 15  do niniejszego protokołu).  
 
Wyniki imienne: 
Za (19) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Paweł Kaleta, Dorota 
Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja 
Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Bogusław Szczepaniak, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska . 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie dokonania 
przeniesień pomiędzy pozycjami wydatków w planie rzeczowo – finansowym na 
2021 rok dotyczącym realizacji zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej 
osób niepełnosprawnych finansowanych ze środków Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, została podjęta 19 głosami „za”. 

 
Ad. 6d) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 
obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie zatwierdzenia 
rocznego planu pracy i kontroli  Komisji Rewizyjnej na 2022 rok (projekt uchwały 
stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu). 

 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały           

w materiałach sesyjnych.  Przedmiotowy projekt uchwały oraz plan pracy i kontroli został 
wypracowany na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej. 
 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad podjęciem 

przedmiotowej uchwały. 
 

 Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 19 Radnych, przy 19 głosach "za" podjęła 
uchwałę Nr XLI/364/2021 (uchwała stanowi załącznik nr 17  do niniejszego protokołu).  
 
Wyniki imienne: 
Za (19) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Paweł Kaleta, Dorota 
Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja 
Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Bogusław Szczepaniak, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska . 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego 
planu pracy i kontroli  Komisji Rewizyjnej na 2022 rok, została podjęta jednogłośnie. 
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Ad.6e) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 
obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie planu pracy Komisji 
Rozwoju Powiatu i Promocji na 2022 rok (projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do 
niniejszego protokołu). 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały           
w materiałach sesyjnych. Przedmiotowy projekt uchwały oraz plan pracy został 
wypracowany na posiedzeniu Komisji Rozwoju Powiatu i Promocji . 
 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad podjęciem 

przedmiotowej uchwały. 
 

 Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 19 Radnych, przy 19 głosach "za" podjęła 
uchwałę Nr XLI/365/2021 (uchwała stanowi załącznik nr 19  do niniejszego protokołu). 
 
Wyniki imienne: 
Za (19) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Paweł Kaleta, Dorota 
Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja 
Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Bogusław Szczepaniak, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska . 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie planu pracy Komisji 
Rozwoju Powiatu i Promocji na 2022 rok , została podjęta 19 głosami „za”. 

 
Ad.6f) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 
obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie planu pracy Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu na 2022 rok (projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do 
niniejszego protokołu). 

 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały           

w materiałach sesyjnych.  Przedmiotowy projekt uchwały oraz plan pracy został 
wypracowany na posiedzeniu Komisji Edukacji, Kultury i Sportu . 
 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad podjęciem 

przedmiotowej uchwały. 
 

 Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 19 Radnych, przy 19 głosach "za" podjęła 
uchwałę Nr XLI/366/2021 (uchwała stanowi załącznik nr 21  do niniejszego protokołu). 
 
 
Wyniki imienne: 
Za (19) 
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Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Paweł Kaleta, Dorota 
Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja 
Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Bogusław Szczepaniak, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska . 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie planu pracy Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu na 2022 rok , została podjęta 19 głosami „za”. 

 
Ad.6g) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 
obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie planu pracy Komisji 
Organizacyjno – Statutowej  na 2022 rok (projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do 
niniejszego protokołu). 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały           
w materiałach sesyjnych. Przedmiotowy projekt uchwały oraz plan pracy został 
wypracowany na posiedzeniu Komisji Organizacyjno - Statutowej. 
 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad podjęciem 

przedmiotowej uchwały. 
 

 Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 19 Radnych, przy 19 głosach "za" podjęła 
uchwałę Nr XLI/367/2021 (uchwała stanowi załącznik nr 23  do niniejszego protokołu). 
 
Wyniki imienne: 
Za (19) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Paweł Kaleta, Dorota 
Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja 
Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Bogusław Szczepaniak, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska . 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie planu pracy Komisji 
Organizacyjno - Statutowej na 2022 rok , została podjęta 19 głosami „za”. 
 
Ad. 6h) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 
obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie nadania Medalu 
“Zasłużony dla Powiatu Kaliskiego” (projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do 
niniejszego protokołu). 

 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały       

w materiałach sesyjnych. Przedmiotowy projekt uchwały został wypracowany na 
posiedzeniu Komisji Organizacyjno – Statutowej. Następnie Przewodniczący Rady 
powiedział cyt.: „Komisja Organizacyjno - Statutowa po rozpatrzeniu zgłoszonych 
wniosków postanowiła wystąpić o nadanie Medalu „Zasłużony dla Powiatu Kaliskiego” dla 
Pana Zenona Pręczyńskiego, Pana Krzysztofa Niedźwieckiego oraz Pani Lilianny 
Sieradzkiej (…) Powinniśmy dla godności chwili, którą mamy kilka zdań powiedzieć o 
osobach, które otrzymają, jeżeli Państwo Radni tak zdecydujecie to zaszczytne 
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wyróżnienie. Przyjmujemy je raz do roku (…) Pierwsza z tych osób to Pan Zenon 
Prętczyński. Jest to osoba, która wiele lat pracowała w dziedzinie architektury. W tej chwili 
mieszka za granicą, nie mieszka u nas, natomiast ma wielkie dokonania w zakresie 
architektury i również jego budowle były oceniane i nagradzane wielokrotnie. Jest to 
mieszkaniec Powiatu  Kaliskiego, tutaj się urodził na terenie gminy Ceków Kolonia. Pan 
Zenon urodził się w 1926 roku, więc pamięta wiele chwil z naszej historii, nie tylko powiatu, 
ale i naszego kraju. Zarówno te przedwojenne czasy, wojenne, jak i  okres po wojnie 
Teraz już patrzy na to z poziomu innego kontynentu. Jest szereg nagród, które otrzymał. 
Nie będę ich wymieniał, ale w moim mniemaniu i wnioskodawców Pan Zenon Prętczyński 
zasługuje na to, aby uzyskać to zaszczytne wyróżnienie. Drugą osobą, która została 
zgłoszona jako kandydatura to Pan Krzysztof Niedźwiedzki wieloletni Wójt Gminy 
Brzeziny. Cztery kadencje pełnił funkcję Wójta Gminy Brzeziny, ma wiele zasług 
związanych z tą funkcją oraz wiele dokonań na terenie Gminy Brzeziny. W tym czasie 
również powstało Stowarzyszenie Długosz Królewski, które Gmina Brzeziny i Pan Wójt 
założył. To Stowarzyszenie  bardzo dużo robi dla Gminy Brzeziny, ale i dla wszystkich 
Gmin zrzeszonych w tym stowarzyszeniu. Pan Krzysztof Niedźwiecki w tej chwili jest Z-cą 
Dyrektora Wojewódzkiego Ośrodka Ruchu Drogowego     w Kaliszu. Ma również wiele 
zasług społecznych. Bardzo czynnie działa w gronie Ochotniczych Straży Pożarnych,  
przez wiele lat już pełni funkcję Prezesa Oddziału Gminnego Związku Ochotniczych Straży 
Pożarnych w Brzezinach. Myślę, że jest to postać niekwestionowana i zasługuje na 
wyróżnienie. Kolejną osobą, która została złożona, to Pani Liliana Sieradzka, społecznik z 
terenu Gminy Opatówek. Pani Lilianna Sieradzka jest wielkim społecznikiem, 
przygotowała wiele projektów na rzecz mieszkańców Gminy Opatówek, ale nie tylko na 
rzecz mieszkańców Gminy Opatówek. Ale również dla  innych gmin w zakresie zarówno 
edukacji, jak i promocji, w wielu dziedzinach była jedynym autorem i wykonawcą tych 
projektów.  Została zgłoszona i rekomendujemy, aby również przyznać Pani Lilianie 
Sieradzkiej to zaszczytne wyróżnienie. To tyle kilka słów na temat osób, które w tym roku 
proponujemy i wnioskodawcy proponują, aby nagrodzić tytułem „Zasłużony dla Powiatu 
Kaliskiego”. 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisja Organizacyjno – Statutowa 
zaopiniowała ww. wnioski pozytywnie (opinie stanowią załączniki nr 25,26,27 do 
niniejszego protokołu). 
  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad podjęciem 

przedmiotowej uchwały. 
W tym momencie salę obrad opuścił Rady Artur Szymczak. Od tego momentu w 

obradach uczestniczy 18 Radnych. 
 

 Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 18 Radnych, przy 17 głosach "za" i 1 głosie 
„wstrzymującym się” podjęła uchwałę Nr XLI/368/2021 (uchwała stanowi załącznik nr 28  
do niniejszego protokołu).  
 
Wyniki imienne: 
Za (17) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Dorota Karpieko, Jan Adam 
Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja Łuczak, Robert 
Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty Nowak, Benedykt 
Owczarek, Bogusław Szczepaniak, Błażej Wojtyła. 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Paweł Kaleta 
BRAK GŁOSU (1) 
Artur Szymczak 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska . 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie nadania Medalu 
“Zasłużony dla Powiatu Kaliskiego”, została podjęta 17 głosami „za” przy 1 głosie 
„wstrzymującym się”. 

W tym momencie na salę obrad przybył Rady Artur Szymczak. Od tego momentu              
w obradach uczestniczy 19 Radnych. 

 
Ad.6i) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 
obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie wydłużenia okresu 
obowiązywania „Strategii Rozwoju Powiatu Kaliskiego na lata 2014 – 2021” (projekt 
uchwały stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu). 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały           
w materiałach sesyjnych.  Przedmiotowy projekt uchwały uzyskał opinię pozytywną Komisji 
Rozwoju Powiatu i Promocji (opinia stanowi załączniki nr 30 do niniejszego protokołu). 
 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad podjęciem 

przedmiotowej uchwały. 
 

 Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 19 Radnych, przy 19 głosach "za" podjęła 
uchwałę Nr XLI/369/2021 (uchwała stanowi załącznik nr 31  do niniejszego protokołu).  
 
Wyniki imienne: 
Za (19) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Paweł Kaleta, Dorota 
Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja 
Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Bogusław Szczepaniak, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska . 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wydłużenia okresu 
obowiązywania „Strategii Rozwoju Powiatu Kaliskiego na lata 2014 – 2021”, została 
podjęta 19 głosami „za”. 

 
Ad.6j) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 
obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie określenia rozkładu 
godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Kaliskiego (projekt uchwały 
stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu). 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały           
w materiałach sesyjnych.  Przedmiotowy projekt uchwały uzyskał opinię pozytywną Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu (opinia stanowi załączniki nr 33 do niniejszego protokołu). 
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Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad podjęciem 

przedmiotowej uchwały. 
 

 Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 19 Radnych, przy 19 głosach "za" podjęła 
uchwałę Nr XLI/370/2021 (uchwała stanowi załącznik nr 34  do niniejszego protokołu).  
 
Wyniki imienne: 
Za (19) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Paweł Kaleta, Dorota 
Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja 
Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Bogusław Szczepaniak, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska . 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie określenia rozkładu 
godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Kaliskiego, została 
podjęta 19 głosami „za”. 
 

Ad. 6k) Wiceprzewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu 
porządku obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej na rok 2021 (projekt uchwały w pierwszym brzmieniu stanowi 
załącznik  nr 35 do niniejszego protokołu). 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały           
w materiałach sesyjnych, uchwałę w nowym brzmieniu przed Sesją (projekt uchwały w 
nowym brzmieniu stanowi załącznik  nr 36 do niniejszego protokołu). 

  Przedmiotowy projekt uchwały uzyskał opinię pozytywną Komisji Budżetu                      
i Gospodarki Mieniem (opinia stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu). 
 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  
Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnej Alicji Łuczak. 
Radna Alicja Łuczak zwróciła się z prośbą omówienie nowego brzmienia ww. projektu 

uchwały. 
Przewodniczący Rady udzielił głosu Staroście Kaliskiemu Krzysztofowi Nosalowi. 

Starosta w odniesieniu do pytania Radnej Alicji Łuczak powiedział cyt. „Panie 
Przewodniczący,  Wysoka Rado tak, tych poprawek jest tutaj dosyć dużo. Może tak 
hasłowo to co się da, czyli łącznie dochody budżetu naszego na 2021 rok po tych 
autopoprawka, wynoszą 77013623,71 zł w tym wydatki bieżące prawie 60 i pół miliona, 
wydatki majątkowe 16,5 miliona. Jeżeli chodzi o dochody z punktu pierwszego to dotacje 
celowe, które są realizacją zadań z zakresu administracji rządowej i innych zadań 
zleconych odrębnymi ustawami to 2 miliony 700 tysięcy złotych. Jeżeli chodzi o dotacje na 
realizację zadania na podstawie porozumień z organami administracji rządowej to 28 
tysięcy drugie 43 ale duża kwota to 553tysiące. Jeżeli chodzi o dochody z opłat i kar, jeżeli 
chodzi o ochronę środowiska, dochody związane z gromadzeniem środków z Rządowego 
Funduszu Inwestycji Lokalnych oraz Funduszu Polski Ład jest to prawie 5 milionów 
złotych. Dotacje i środki zewnętrzne, finansowanie wydatków na realizację zadań 
związanych z udziałem środków, o których mowa w artykule 5 ustawy o finansach 
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publicznych to prawie 9 milionów złotych. Ustala się łączną kwotę wydatków budżetu na 
2021 rok w wysokości 94597708,18 zł, w tym wydatki bieżące to 60225363,06 zł, wydatki 
majątkowe 34372345,12 zł”. 
 
 Głos zabrał Przewodniczący Rady i zwrócił uwagę, iż omawiane w tej chwili 
zmiany przez Starostę Kaliskiego dotyczą projektu uchwały Rady Powiatu Kaliskiego         
w sprawie uchwały budżetowej na rok 2022, a nie na rok 2021. 
 Przewodniczący Rady udzielił głosu Skarbnikowi Powiatu Urszuli Jędrusiak. 
 Skarbnik Powiatu w odniesieniu do pytania Radnej Alicji Łuczak powiedziała cyt. 
„Więc następującą zmianę dodajemy - darowizna dla Domu Dziecka po stronie dochodów 
i po stronie wydatków. Następnie są przeniesienia między paragrafami jeszcze dla 
jednostek. To jest Wydział Gospodarowania Mieniem oraz Środowiskowy Dom 
Samopomocy. Następna zmiana to zwiększenie wydatków o 32 tysiące, to jest 
przebudowa drogi, przebudowa istniejącego chodnika przy drodze powiatowej w 
miejscowości Wola Droszewska. Następnie zmniejsza się dochody o kwotę 21 tysięcy, jest 
to pomoc finansowa i wydatki o kwotę  52 tysiące na zadanie wykonanie utwardzenia 
pobocza przy drodze powiatowej w Skrzatkach. Zmiana jest dlatego, że się zmniejsza, bo 
to zadanie przechodzi na 2022 rok. Następna zmiana to jest też realizacja zadania w 2022 
roku. Zmniejszamy dochody i wydatki na utwardzenie pobocza przy drodze powiatowej w 
Zajączkach Bankowych. Zmniejszamy wydatki o kwotę 32 tysiące, ponieważ, to jest 
zadanie w Godzieszach Małych ulica Ostrowska, Gmina Godziesze, która nie udzieliła 
pomocy rzeczowej dla nas. Na podstawie wniosku Dyrektora Domu Pomocy Społecznej, 
jak i Wydziału Promocji są przeniesienia między paragrafami. Zwiększamy na wniosek 
Dyrektora Placówki Opiekuńczo Wychowawczej w Opatówku o kwotę 9.488, jest 
zwiększone na ekwiwalent oraz odprawę pośmiertną w związku ze śmiercią pracownika 
placówki. I następne zmiany też zwiększą się dochody z tytułu pomocy finansowej od 
Gminy Szczytniki 24.9526 zł, a tym samym zmieniamy źródła finansowania, zwiększamy 
dochody o kwotę 653.963,76 zł to są na dziewięć  przejść, to są zadania majątkowe 
dotyczące poprawy bezpieczeństwa ruchu pieszych, które będą realizowane w 2022 roku 
(…)to są wszystkie zmiany, które zawarte są w autopoprawce do uchwały budżetowej na 
2021 rok”. 
 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad 
podjęciem przedmiotowej uchwały. 

Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 19  Radnych, przy 19 głosach "za" podjęła 
uchwałę Nr XLI/371/2021 (uchwała stanowi załącznik nr 38  do niniejszego protokołu).  
 
Wyniki imienne: 
Za (19) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Paweł Kaleta, Dorota 
Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja 
Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Bogusław Szczepaniak, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska . 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na 2021 rok w nowym brzmieniu została podjęta 19 głosami „za”. 
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Ad. 6l) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 
obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kaliskiego na lata 2021 -2029 
(projekt uchwały w pierwszym brzmieniu  stanowi załącznik nr 39 do niniejszego 
protokołu). 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały           
w materiałach sesyjnych, uchwałę w nowym brzmieniu przed Sesją (projekt uchwały w 
nowym brzmieniu stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu) Przedmiotowy projekt 
uchwały uzyskał opinię pozytywną Komisji Budżetu i Gospodarki Mieniem (opinia stanowi 
załącznik nr 41 do niniejszego protokołu). 
 
 Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
 Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad 
podjęciem przedmiotowej uchwały. 
 Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 19 radnych, przy 19 głosach "za" podjęła 
uchwałę Nr XLI/372/2021 (uchwała stanowi załącznik nr 42  do niniejszego protokołu).  
 
Wyniki imienne: 
Za (19) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Paweł Kaleta, Dorota 
Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja 
Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Bogusław Szczepaniak, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska . 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kaliskiego na lata 2021 -2029 
w nowym brzmieniu, została podjęta 19 głosami „za”. 

 
Ad.6m) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu 

porządku obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie przyjęcia 
planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2022 rok (projekt uchwały stanowi 
załącznik nr 43 do niniejszego protokołu). 

 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały           

w dniu 28 grudnia br. drogą elektroniczną. Przedmiotowy projekt uchwały oraz plan pracy 
został wypracowany na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji . 
 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad podjęciem 

przedmiotowej uchwały. 
 

 Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 19 Radnych, przy 19 głosach "za" podjęła 
uchwałę Nr XLI/373/2021 (uchwała stanowi załącznik nr 44  do niniejszego protokołu). 
 
Wyniki imienne: 
Za (19) 
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Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Paweł Kaleta, Dorota 
Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja 
Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Bogusław Szczepaniak, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska . 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie planu pracy Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji  na 2022 rok , została podjęta 19 głosami „za”. 

 
Ad.6n) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 

obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie powierzenia Gminie 
Mycielin prowadzenia zadania publicznego  z zakresu dróg powiatowych (projekt 
uchwały stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu). 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały           
w dniu 28 grudnia br. drogą elektroniczną. Przedmiotowy projekt uchwały uzyskał opinie 
pozytywne Komisji Budżetu i Gospodarki Mieniem i Komisji Infrastruktury i Porządku 
Publicznego (opinie stanowią załączniki nr 46 i nr 47 do niniejszego protokołu). 
 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad podjęciem 

przedmiotowej uchwały. 
 

 Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 19 Radnych, przy 19 głosach "za" podjęła 
uchwałę Nr XLI/374/2021 (uchwała stanowi załącznik nr 48  do niniejszego protokołu). 
Wyniki imienne: 
Za (19) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Paweł Kaleta, Dorota 
Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja 
Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Bogusław Szczepaniak, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska . 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie powierzenia Gminie 
Mycielin prowadzenia zadania publicznego  z zakresu dróg powiatowych, została 
podjęta 19 głosami „za”. 

 
Ad.6o) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 

obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie uchwalenia Statutu 
Domu Dziecka w Liskowie (projekt uchwały stanowi załącznik nr 49 do niniejszego 
protokołu). 

 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały           

w dniu 28 grudnia br. drogą elektroniczną. Przedmiotowy projekt uchwały uzyskał opinie 
pozytywne Komisji Komisji Organizacyjno - Statutowej i Komisji Edukacji Kultury i Sportu 
(opinie stanowią załączniki nr 50 i nr 51 do niniejszego protokołu). 
 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
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Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad podjęciem 
przedmiotowej uchwały. 

 
 Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 19 Radnych, przy 19 głosach "za" podjęła 
uchwałę Nr XLI/375/2021 (uchwała stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu). 
Wyniki imienne: 
Za (19) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Paweł Kaleta, Dorota 
Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja 
Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Bogusław Szczepaniak, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska . 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia Statutu 
Domu Dziecka w Liskowie, została podjęta 19 głosami „za”. 

 
Ad.6p) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 

obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie ustalenia wykazu 
wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021 (projekt uchwały 
stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu). 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały           
w dniu 28 grudnia br. drogą elektroniczną. Przedmiotowy projekt uchwały uzyskał opinię 
pozytywną Komisji Budżetu i Gospodarki Mieniem (opinia stanowi załącznik nr 54 do 
niniejszego protokołu). 
 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad podjęciem 

przedmiotowej uchwały. 
 

 Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 19 Radnych, przy 19 głosach "za" podjęła 
uchwałę Nr XLI/376/2021 (uchwała stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu). 
Wyniki imienne: 
Za (19) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Paweł Kaleta, Dorota 
Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja 
Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Bogusław Szczepaniak, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska . 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia wykazu 
wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021, została podjęta 
19 głosami „za”. 

 
Ad.6r) Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu porządku 

obrad - podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia dla Przewodniczącego Zarządu Powiatu Kaliskiego – Starosty 
Kaliskiego (projekt uchwały stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu). 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Radni otrzymali przedmiotowy projekt uchwały           

w dniu 28 grudnia br. drogą elektroniczną. Przedmiotowy projekt uchwały uzyskał opinię 
pozytywną Komisji Budżetu i Gospodarki Mieniem (opinia stanowi załącznik nr 57 do 
niniejszego protokołu). 
 

W tym momencie salę obrad opuścił Starosta Kaliski Krzysztof Nosal. Od tego momentu 
w obradach uczestniczy 18 Radnych. 

 
 Następnie Przewodniczący Rady poinformował cyt.: „Tak jak Państwo wiecie, po 
zmianie przepisów zaistniał obowiązek zmiany uchwały, zmiany wynagrodzenia Starosty 
Kaliskiego, ponieważ nie osiąga on minimum, które Sejm Rzeczypospolitej Polskiej 
uchwalił w tym roku, w związku z tym Rada Powiatu Kaliskiego zobowiązana jest 
uregulować kwestię wynagrodzenia Starosty zgodnie z obowiązującymi przepisami. W tym 
zakresie wniosek złożyły Kluby Radnych Rady Powiatu Kaliskiego i taki projekt uchwały 
został Państwu Radnym przekazany”. 
 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad podjęciem 

przedmiotowej uchwały. 
 

 Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 18 Radnych, przy 18 głosach "za" podjęła 
uchwałę Nr XLI/377/2021 (uchwała stanowi załącznik nr 58 do niniejszego protokołu).  
 
Wyniki imienne: 
Za (18) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Paweł Kaleta, Dorota 
Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja 
Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Janusz Nowak, Wincenty Nowak, Benedykt 
Owczarek, Bogusław Szczepaniak, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
BRAK GŁOSU(1)  
Krzysztof Nosal. 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska . 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia dla Przewodniczącego Zarządu Powiatu Kaliskiego – Starosty 
Kaliskiego, została podjęta 18 głosami „za”. 

 
W tym momencie na salę obrad przybył Starosta Kaliski Krzysztof Nosal. Od tego 

momentu w obradach uczestniczy 19 Radnych. 

Przewodniczący Radny  ogłosił 10 minutową przerwę. 

Przewodniczący Rady wznowił obrady Sesji Rady Powiatu Kaliskiego. 
 

Ad. 7. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kaliskiego na lata 2022 – 2030 (uchwała 
stanowi załącznik nr 59 do niniejszego protokołu). 

 
Ad. 7a. Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu 

porządku obrad - odczytanie opinii Komisji Rady Powiatu Kaliskiego. 
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Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kaliskiego na lata 2022 – 
2030 był omawiany na posiedzeniach Komisji stałych i uzyskał opinie pozytywne ( opinie 
stanowią załączniki od nr 60  do nr 65  do niniejszego protokołu). 

 
Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących poszczególnych Komisji                

o odczytanie opinii. 
Starosta Kaliski zasygnalizował prośbę o udzielenie głosu. 
Przewodniczący Rady udzielił głosu Staroście Kaliskiemu. 
Starosta Kaliski powiedział cyt.: „Panie Przewodniczący Wysoka Rado w imieniu 

Zarządu mam prośbę o wprowadzenie w podpunkcie C autopoprawki Zarządu do projektu 
uchwały w sprawie uchwalenie WPF na lata 2022-2030”. 
 Przewodniczący Rady w nawiązaniu do wypowiedzi Starosty Kaliskiego 
powiedział cyt.: „W podpunkcie C dojdziemy do tego podpunktu za chwileczkę, ale 
rozumiem, że wniosek już jest zgłoszony, w tej chwili jesteśmy w podpunkcie a punktu 7 
odczytanie opinii Komisji”. 
 

Następnie Przewodniczący poszczególnych Komisji stałych przedstawili opinie nt. 
Projektu uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Kaliskiego na lata 2022 – 2030. 

 
 Ad. 7b. Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu 
porządku obrad - odczytanie Uchwały Nr SO-4/0957/9/2021 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 03 grudnia 2021 r.  w sprawie: 
wyrażenia opinii o projekcie wieloletniej prognozie finansowej Powiatu Kaliskiego 
na lata 2022 - 2030 (uchwała stanowi załącznik nr 66  do niniejszego protokołu). 
 
 Przewodniczący Rady poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Artura Szymczak                
o odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
  Wiceprzewodniczący Rady odczytał uchwałę Nr SO-4/0957/9/2021 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 03 grudnia 2021 r.         
w sprawie: wyrażenia opinii o projekcie wieloletniej prognozie finansowej Powiatu 
Kaliskiego na lata 2022 - 2030. 
 
 Ad. 7c. Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu 
porządku obrad - przedstawienie ewentualnych autopoprawek Zarządu Powiatu 
Kaliskiego do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Kaliskiego na lata 2022 – 2030. 
 
 Przewodniczący Rady Jan Adam Kłysz powiedział cyt.: „Panie Starosto, proszę 
bardzo o zgłoszenie stosownych autopoprawek, jeżeli będzie taka potrzeba Pani Skarbnik 
rozumiem, że nam omówi. Czy Pan Starosta, proszę w takim razie o przedstawienie 
autopoprawki, a Pani Skarbnik ją omówi”. 
 Przewodniczący Rady udzielił głosu Staroście Kaliskiemu Krzysztofowi Nosalowi. 

   Starosta Kaliski przypomniał, iż wcześniej wprowadził autopoprawkę Zarządu do 
projektu uchwały w sprawie uchwalenie WPF na lata 2022-2030 i omówił ją (autopoprawka 
Zarządu Powiatu Kaliskiego stanowi załącznik nr 67 do niniejszego protokołu) 
 Głos zabrał Przewodniczący Rady i powiedział cyt.: „Dziękuję bardzo. Pani 
Skarbnik chciałaby zabrać głos w tym momencie odnośnie autopoprawki ? Nie. Czy 
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Państwo Radni chcieliby coś w tym zakresie usłyszeć, bądź złożyć uwagi? Proszę bardzo, 
jeżeli jest, będzie taka potrzeba, jest Pani Skarbnik i nam to wyjaśni i Pan Starosta 
również nam to wyjaśni. Nie widzę zgłoszeń. Zatem realizujemy kolejny podpunkt”  
 
 
 Ad. 7d. Dyskusja nad projektem Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Kaliskiego na lata 2022- 2030. 

 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Kaliskiego na lata 2022-2030. 
Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnej Alicji Łuczak. 
Radna Alicja Łuczak powiedziała cyt.: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie 

Starosto, ja mam tylko jedno zdanie, jedną uwagę, bo kiedy 8 czy 10 lat temu już nie 
pamiętam, została wprowadzona reguła wydatkowa dotycząca ograniczaniu zadłużenia 
finansów publicznych, w szczególności finansów samorządów ,no, niektórzy się bardzo 
oburzali, że to w jakiś sposób ogranicza możliwości inwestycje, rozwój. Okazuje się, że po 
tylu latach ta reguła finansowa bardzo się sprawdza, a także w opiniach RIO się sprawdza. 
Jest po prostu takim zaworem bezpieczeństwa, ogranicza wydatki i sprawia, że budżety i 
te prognozy są realistyczne, realne funkcjonują i chciałam po raz kolejny to podkreślić, że 
to ta rzecz, która kiedyś się wydawała niedobra okazuje się w praktyce bardzo przydatną, 
bardzo pozytywną i pozwala na równomierny rozwój, ale jednocześnie na kontrolowanie 
wydatków i zadłużeń Pamiętajmy, że no kredyty rzeczywiście są motywem rozwoju, ale 
przekroczenie pewnych barier powoduje też skutki negatywne .Także jeszcze raz dziękuję 
za pracę Pani Skarbnik, jeśli chodzi o wieloletnią prognozę finansową i o budżet już nie 
będę dwa razy zabierała głosu”. 
 Przewodniczący Rady w odniesieniu do wypowiedzi Radnej Alicji Łuczak 
powiedział cyt.: „Bardzo dziękuję Pani Przewodniczącej. Tak jest to troszkę zwalnia nas     
z takiego myślenia. (…) reguła finansowa jest jasna i nie pozwala na zaciągnięcie zbyt 
dużych zadłużeń w jednostce samorządu terytorialnego. Wiemy, że w przeszłości miały 
takie miejsca, sytuacje, bankructwa Gmin z uwagi pewnie na zbyt duże rozpasanie się. 
Jeżeli chodzi o wydatki, no niestety nie wszystko można z kredytów realizować i tak jak i w 
naszym gospodarstwie domowym, tak i w samorządzie powinniśmy racjonalnie 
gospodarować środkami, na ile stać nas, aby inwestować, na ile stać nas, aby wydawać 
środki w odniesieniu do tego, co wpływa do budżetu Powiatu Kaliskiego”. 

 
Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad.  
 

 Ad. 7e. Głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Zarządu Powiatu 
Kaliskiego. 
 

 Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad wniesioną autopoprawką 
Zarządu Powiatu Kaliskiego do złożonego projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kaliskiego na lata 2022 – 2030 . 
 Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 19 Radnych, przy 19 głosach "za" podjęła 
przedmiotową autopoprawkę.  
 
Wyniki imienne: 
Za (19) 
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Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Paweł Kaleta, Dorota 
Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja 
Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Bogusław Szczepaniak, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska . 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że autopoprawka Zarządu Powiatu 
Kaliskiego do projektu uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kaliskiego na lata 2022 – 2030, została 
podjęta 19 głosami „za”. 

 
Ad. 7f. Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu 

porządku obrad - głosowanie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kaliskiego na lata 2022 – 
2030 wraz             z autopoprawką. 

 
Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kaliskiego na lata 2022 – 2030 
wraz z autopoprawką. 

 
Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 19 Radnych, przy 15 głosach “za”, 3 głosach 

“przeciw” i 1 głosie “wstrzymującym się” podjęła uchwałę Nr XLI/378/2021 (uchwała 
stanowi załącznik nr 68  do niniejszego protokołu). 
 
Wyniki imienne: 
Za (15) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Dorota Karpieko, Jan Adam 
Kłysz,  Dariusz Korczyński , Henryk Kurek,  Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej 
Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Benedykt Owczarek, Artur Szymczak, Błażej 
Wojtyła. 
PRZECIW (1) 
Paweł Kaleta, Krzysztof Kubasik, Wincenty Nowak. 
WSTRZYMUJE SIĘ (1) 
Bogusław Szczepaniak. 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska. 
 

Przewodniczacy Rady Powiatu stwierdzi, że uchwała w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Kaliskiego na lata 2022 – 2030 wraz                   
z autopoprawką została podjęta 15 głosami „za”, 3 głosami „przeciw” i przy 1 głosie 
„wstrzymującym się”. 

Ad. 8. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie uchwały 
budżetowej na rok 2022, (uchwała stanowi załącznik nr 69 do niniejszego protokołu). 
 

Ad. 8a. Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu 
porządku obrad - odczytanie projektu uchwały budżetowej na rok 2022 wraz                 
z uzasadnieniem  i materiałami informacyjnymi. 

 
Przewodniczący Rady Jan Adam Kłysz zgłosił wniosek w sprawie nie odczytywania 
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projektu uchwały budżetowej na rok 2022 wraz z uzasadnieniem i materiałami 
informacyjnymi. 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania ww. wniosku.  

Za wnioskiem Przewodniczącego Rady w sprawie nie odczytywania projektu 
uchwały budżetowej na rok 2022 wraz z uzasadnieniem i materiałami informacyjnymi 
głosowało 19 Radnych,  19 głosami "za". 
 
Wyniki imienne: 
Za (19) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Paweł Kaleta, Dorota 
Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja 
Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Bogusław Szczepaniak, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska . 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek w sprawie nie odczytywania 
projektu uchwały budżetowej na rok 2022 wraz z uzasadnieniem i materiałami 
informacyjnymi, został przyjęty 19 głosami „za”.  

 
Ad. 8b. Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu 

porządku obrad - odczytanie opinii Komisji Rady Powiatu Kaliskiego. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w 

sprawie uchwały budżetowej na rok 2022 był omawiany na posiedzeniach Komisji stałych i 
uzyskał opinie pozytywne ( opinie stanowią załączniki od nr 70 do nr 75 do niniejszego 
protokołu). 

 
Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczących poszczególnych Komisji                

o odczytanie opinii. 
Przewodniczący poszczególnych Komisji stałych przedstawili opinie nt. projektu 

uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie uchwały budżetowej na rok 2022 . 
 
 Ad. 8c. Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu 
porządku obrad - odczytanie Uchwały Nr SO-4/0952/97/2021 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 03 grudnia 2021 r. w sprawie: 
wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej Powiatu Kaliskiego na 2022 rok 
(uchwała stanowi załącznik nr 76 do niniejszego protokołu). 
 
 Przewodniczący Rady Jan Adam Kłysz poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Artura 
Szymczaka o odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
  Przewodniczący Rady odczytał uchwałę Nr SO-4/0952/97/2021 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 03 grudnia 2021 r. w sprawie: 
wyrażenia opinii  o projekcie uchwały budżetowej Powiatu Kaliskiego na 2022 rok. 
 

Ad. 8d. Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu 
porządku obrad - odczytanie Uchwały Nr SO 4/0951/597/2021  Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 03 grudnia 2021 r.  w sprawie 
wyrażenia opinii o możliwości sfinansowania deficytu Powiatu Kaliskiego w 2022 
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roku (uchwała stanowi załącznik nr 77 do niniejszego protokołu). 
 
 Przewodniczący Rady Jan Adam Kłysz poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Artura 
Szymczaka o odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
  Wiceprzewodniczący Rady odczytał uchwałę Nr SO 4/0951/597/2021 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 03 grudnia 2021 r. w 
sprawie wyrażenia opinii o możliwości sfinansowania deficytu Powiatu Kaliskiego w 2022 
roku. 

 
Ad. 8e. Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu 

porządku obrad - przedstawienie ewentualnych autopoprawek Zarządu Powiatu 
Kaliskiego do projektu uchwały budżetowej na rok 2022.  
 
 Przewodniczący Rady Jan Adam Kłysz udzielił głosu Staroście Kaliskiemu Krzysztofowi 
Nosalowi. 
 Starosta Kaliski poinformował, że Zarząd Powiatu Kaliskiego przygotował 
autopoprawkę do projektu uchwały budżetowej na rok 2022 (autopoprawka Zarządu 
Powiatu Kaliskiego stanowi załącznik nr 78 do niniejszego protokołu). Starosta zwrócił się 
z prośbą do Skarbnika Powiatu o omówienie przedmiotowej autopoprawki. 
 
 Przewodniczący Rady Jan Adam Kłysz udzielił głosu Skarbnikowi Powiatu Urszuli 
Jędrusiak. 
 
 Skarbnik Powiatu zabrała głos i zauważyła iż w przedmiotowej autopoprawce 
Zarządu Powiatu Kaliskiego wkradła się oczywista omyłka w uchwale Zarządu Powiatu 
Kaliskiego w paragrafie 1 i w paragrafie 2 zamiast rok 2022 występuje rok 2021. Następnie 
Skarbnik Powiatu omówiła szczegółowo przedmiotową autopoprawkę . 
 
 Po krótkiej naradzie Radcy Prawnego Danuty Rybarczyk, Skarbnka Powiatu 
Urszuli Jędrusiak i Przewodniczącego Rady Jana Adama Kłysza, Starosta Kaliski zabrał 
głos i w imieniu Zarządu Powiatu Kaliskiego zgłosił wniosek w sprawie zmiany w 
autopoprawce Zarządu Powiatu Kaliskiego dotyczącej oczywistej omyłki w uchwale 
Zarządu Powiatu Kaliskiego w paragrafie 1 i w paragrafie 2 dotyczy zmiany roku z 2021 na 
2022 rok. 
 Przewodniczący Rady polecił pracownikowi obsługującemu system eSesja 
przygotowania w systemie głosowania ww. zgłoszonego wniosku. 
 Podczas prac technicznych związanych z wprowadzaniem głosowania do 
systemu eSesja Przewodniczący poinformował cyt.: „W tym momencie pozwolę zająć 
Państwa Radnych inną sprawą, na końcu planowałem to zrobić, ale, abyśmy nie tracili 
również cennego czasu Państwa Radnych - przyjęliśmy dzisiaj uchwałę dotyczącą Medalu 
Zasłużony dla Powiatu Kaliskiego, mamy nadal stan epidemiologiczny, stan epidemiczny 
w naszym kraju, więc po konsultacji ze Starostą zdecydowaliśmy, że nie będziemy 
organizować w miesiącu styczniu Gali i uroczystej Sesji Rady Powiatu Kaliskiego, na 
której były wręczane te medale .Jak pamiętacie Państwo Radni w ubiegłym roku ta 
uroczystość odbywa się z opóźnieniem w miesiącu czerwcu i w tym roku będziemy 
obserwować, jaki będzie stan epidemiczny naszego kraju, naszego Powiatu ,w jaki sposób 
ta pandemia będzie przechodzić i sądzę, że w dogodnym czasie zostanie zorganizowana 
uroczysta sesja, uroczystość Święta Powiatu Kaliskiego, na której wręczymy Medale 
„Zasłużony dla Powiatu Kaliskiego”, który na dzisiejszej Sesji zostały przyznane trzem 
osobom, o których mówiłem (…)Chciałbym Państwu przekazać informację, która do mnie 
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wpłynęła z Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi. Jak Państwo sobie przypominacie, na 
którejś z poprzednich jesiennych Sesji Pan Radny Henryk Kurek zgłosił oświadczenie 
związane z kwestią emerytalną rolników. To oświadczenie zostało odczytane na Sesji 
Rady Powiatu Kaliskiego przez Pana Radnego Henryka Kurka, a następnie przekazane do 
mnie, a na przeze mnie do Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi. Wpłynęło odpowiedź na to 
wystąpienie i na to oświadczenie z Departamentu Oświaty i Polityki Społecznej 
Ministerstwa od  Rolnictwa i Rozwoju Wsi, w którym informują nas, że takie zmiany, o 
które wnosił Pan Radny, są w tej chwili w procedurze legislacyjnej. Liczne postulaty były 
zgłaszane w tym kierunku, w związku z tym Ministerstwo Rolnictwa podjęło prace nad 
zmianą ustawy o ubezpieczeniu społecznym rolników dotyczący tej zmiany. Zmiana 
dotyczy zawieszenia wypłaty emerytur rolniczych w przypadku nie zaprzestania 
prowadzenia działalności rolniczej, pewne modyfikacje zostały zaproponowane. Myślę, że 
będą one na forum Sejmu głosowane. Ja dziękuję panu Radnemu za tą inicjatywę i też 
gratuluję, bo znalazła ona swoje odzwierciedlenie w pracach legislacyjnych Sejmu. Należy 
uznać, że bardzo była to cenna inicjatywa”. 
  
 Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad wnioskiem              
w sprawie zmiany w autopoprawce Zarządu Powiatu Kaliskiego dotyczącej oczywistej 
omyłki w uchwale Zarządu Powiatu Kaliskiego w paragrafie 1 i w paragrafie 2 dotyczy 
zmiany roku z 2021 na 2022 rok. 

 
 Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 19 Radnych, przy 18 głosach "za", 1  głosie 
„wstrzymującym się” podjęła przedmiotowy wniosek. 
 
Wyniki imienne: 
Za (18) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Dorota Karpieko, Jan Adam 
Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja Łuczak, Robert 
Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty Nowak, Benedykt 
Owczarek, Bogusław Szczepaniak, Artur Szymczak, Błażej Wojtyła. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Paweł Kaleta 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska 
 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że, wniosek w sprawie zmiany                          
w autopoprawce Zarządu Powiatu Kaliskiego dotyczącej oczywistej omyłki w 
uchwale Zarządu Powiatu Kaliskiego w paragrafie 1 i w paragrafie 2 dotyczy zmiany 
roku z 2021 na 2022 rok, został podjęty 18 głosami „za” i 1 głosie „wstrzymującym 
się”. 
 
 Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad wniesioną autopoprawką Zarządu 
Powiatu Kaliskiego do złożonego projektu uchwały budżetowej na rok 2022. 
 Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnemu Bogusławowi Szczepaniakowi. 
 Radny Bogusław Szczepaniak w odniesieniu do przedmiotowej autopoprawki 
zapytał cyt.: „Panie Przewodniczący, Panie Starosto, Wysoka Rado, mieliśmy 
przedstawione opinie pozytywne Regionalnej Izby Obrachunkowej. Moje pytanie brzmi, 
czy autopoprawka, też jest uwzględniona w tej opinii? Dlaczego mamy doczynienia z 
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wzrostem prawie o 5 milionów deficytu, czyli całościowo to już jest 7,5 miliona? Czy, aby 
nie za dużo?”. 
 Przewodniczący Rady udzielił głosu Staroście Kaliskiemu Krzysztofowi Nosalowi. 
 Starosta w odpowiedzi na zadane pytanie poinformował cyt. „Panie 
Przewodniczący Wysoka Rado, nie potrafię tutaj odpowiedzieć za Regionalną Izbę 
Obrachunkową, bo oczywiście, żeby znać wypowiedź czy opinię, to musiałaby RIO dostać 
nowy materiały. Natomiast tak naprawdę, to nie wprowadzamy tą autopoprawką jakiś 
nowych zadań. Te zmiany dotyczyły głównie przejścia zadań nie wykonanych  w roku 
2021 na 2022rok, więc te wskaźniki są bezpieczne i myślę, że spokojnie tutaj bezpiecznie 
możemy taką uchwałę podjąć. Następnie Starosta poruszył kwestię dostawcy gazu, który 
wypowiedział umowę na ogrzewanie w Muzeum Historii Przemysłu w Opatówku. 
 Przewodniczący Rady w uzupełnieniu do wypowiedzi Starosty Kaliskiego 
poinformował, że przedmiotowa uchwała wraz z autopoprawką będzie opiniowana                
i kontrolowana przez Regionalną Izbę Obrachunkową. 
 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji 
kolejnego punktu porządku obrad.  

 
Ad. 8f. dyskusja nad projektem uchwały budżetowej Powiatu Kaliskiego na 

rok 2022 z uzasadnieniem i materiałami informacyjnymi. 
 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały budżetowej 

Powiatu Kaliskiego na rok 2022 z uzasadnieniem i materiałami informacyjnymi. 
 
Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnej Małgorzacie Banaś. 

           Radna Małgorzata Banaś powiedziała cyt.: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado    
w tym momencie chciałabym pogratulować Pani Skarbnik, Panu Staroście, Członkom 
Zarządu przygotowania projektu budżetu na 2022 rok, budżetu sporządzanego w okresie 
panującej od prawie dwóch lat pandemii, która odciska swoje piętno na funkcjonowaniu 
wszystkich jednostek samorządowych, w tym i samorządu Powiatu Kaliskiego, zarówno w 
wymiarze finansowym i osobowym. Projekt budżetu na 2022 rok to jak zwykle projekt 
kompromisowy, który został wyważony pomiędzy potrzebami inwestycyjnymi koniecznymi 
do zrealizowania na terenie Powiatu Kaliskiego, rosnącymi kosztami administracyjnymi,     
o których między innymi Pan Starosta tutaj przed chwilą powiedział, a możliwościami 
finansowymi Powiatu. Pewnie co Sesja będziemy borykać się   z kolejnymi zmianami do 
tego budżetu. Planowane w projekcie dochody bieżące powiększone o nadwyżkę 
budżetową z lat ubiegłych i wolne środki są wyższe od zakładanych wydatków bieżących. 
Stąd spełniony został wymóg równoważenia budżetu zapisany w artykule 242 ustawy o 
finansach publicznych. Natomiast łączna kwota przypadających do spłaty w 2022 roku rat 
kredytów i pożyczek wraz z należnymi odsetkami stanowić będzie 5,77%, a przypomnę, 
że jak uchwaliliśmy budżet w zeszłym roku mieliśmy 6,93, także mamy lekki spadek. 
Mamy autopoprawkę, ale odnosimy się do tego pierwszego projektu, który był 
przygotowany i widziałam, że wieloletnie doświadczenie Pani Skarbnik, służb finansowych 
daje nam gwarancję tego, że ten projekt z autopoprawką też te reguły spełnia. Łączna 
kwota tak jak już powiedziałam przypadających do spłaty rat i kredytów wynosić będzie 
5,77% planowanych dochodów bieżących pomniejszonych o dotacje i środki 
przeznaczone na cele bieżące.  Nie przekroczymy wskaźnika spłaty zobowiązań 
wynikającego z artykułu 243 ustawy o finansach publicznych, który wynosi 14,32% w 
poprzednim budżecie. Mieliśmy 18,18% pozytywną opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej Powiatu Kaliskiego na 2022 roku oraz o 
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możliwości sfinansowania deficytu Powiatu Kaliskiego w 2022 roku świadczą o tym, że 
projekt uchwały budżetowej przygotowany został zgodnie z przepisami ustawy o finansach 
publicznych. Życzę Zarządowi z Panem Starostą na czele oraz pracownikom Starostwa, 
aby korzystając z doświadczeń z poprzednich lat w pozyskiwaniu środków z funduszy 
zewnętrznych, a także dobrej współpracy między innymi z samorządami gminnymi udało 
się zrealizować, nie tylko zadania przewidziane w projekcie uchwały budżetowej, ale także 
wprowadzić w trakcie roku do budżetu nowe zadania i zrealizować nowe inwestycje, tak 
jak do tej pory to praktykowaliśmy.  Ponownie proszę o zwiększenie oczywiście w miarę 
pojawiających się możliwości kwot przewidzianych na budowę chodników przy drogach 
powiatowych i realizację tych inwestycji, gdyż poprawiają one bezpieczeństwo wszystkich 
użytkowników dróg i są inwestycjami wyczekiwanymi przez mieszkańców Powiatu. Proszę 
o realizację chodników, nie tylko przy tych nowo budowanych czy remontowanych 
drogach, ale także przy tych, przy których w najbliższym czasie żadnego remontu nie 
planujemy, a gdzie chodniki jeszcze nie istnieją. Biorąc pod uwagę doświadczenia 
chociażby z dwóch ostatnich lat, proszę o planowanie tych inwestycji w okresie 
wiosennym, tak, aby ich realizacja przypadała w sprzyjających warunkach pogodowych, 
co bez wątpienia przełoży się nie tylko na jakość wykonania inwestycji, ale na obniżenie 
kosztów związanych z ich realizacją. Dziękuję bardzo”. 
 Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnej Alicji Łuczak 
 Radna Alicja Łuczak powiedziała cyt.: „Panie Przewodniczący, Panie Starosto, 
Wysoka Rado ja również podzielam opinie i zdania już tutaj wygłoszone przez moją 
koleżankę poprzedniczkę, rzeczywiście, budżet jest w tym roku chyba trudnym 
wyzwaniem, pewnie będzie zmieniany. Rozumiem, że szalejąca inflacja, warunki 
zewnętrzne spowodowane między innymi pandemią powodują, że ceny rosną. Niemniej 
jednak też odniosę się do końcowego fragmentu wystąpienia koleżanki Małgosi. Również 
proszę nie zapominać o tych inwestycjach mniejszych, typu właśnie poszerzenie jezdni, 
czyli tych chodników na terenie mojej gminy. Mieszkańcy proszą o poszerzenie takowego 
niewielkiego odcinka w Dębem z Zborowie, prosili na Florentynie, a pewnie jeszcze się 
pojawią kolejne wyzwania. Jednocześnie też chciałabym podziękować Pani Skarbnik za 
przygotowanie budżetu, ale też podziękować Panu Dyrektorowi Kociokowi za bardzo 
szybkie reagowanie, jeśli chodzi o właśnie poprawę bezpieczeństwa takich drobnych 
naprawach dziur czy ustawiania luster, bardzo dziękuję i liczę również na taką współpracę 
w przyszłym roku i liczę, że też w tym budżecie znajdą się jeszcze pieniądze na wiele 
innych rzeczy. Miejmy nadzieję, że będzie dobrze. Dziękuję bardzo”. 
 Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnemu Bogusławowi Szczepaniakowi. 
 Radny Bogusław Szczepaniak w odniesieniu do swojej wcześniejszej wypowiedzi 
powiedział cyt.: „Wchodzimy w okres nieprzewidywalny, jeśli chodzi o wydatki, to co Pan 
Starosta powiedział, dlatego moją obawą jest to, czy na końcu roku nie będziemy mieć 
jeszcze większy deficyt, czy nie trzeba zwrócić uwagę większą tutaj na zmniejszenie 
deficytu, bo i koszty finansowe może w tej chwili są mniejsze, ale raczej wygląda na to, że 
na koniec roku będą większe obsługi tych zadłużeń”. 
 Głos zabrał Przewodniczący Rady i w odniesieniu do wypowiedzi Radnego 
Bogusława Szczepaniaka powiedział cyt.: „To ważna chwila, ważna dyskusja nad tym 
budżetem. Pan Starosta o tym mówił, że są nieprzewidywalne pewne wydatki. W związku 
z tym ,będziemy z pewnością ten budżet zmieniać w ciągu roku, ale też najważniejszą jest 
rzeczą, aby zadania kontynuować. Nie może być tak, że na te zadania rozpoczęte braknie 
pieniędzy, ponieważ będzie to marnotrawstwo, musimy zakończyć to, co już zostało 
rozpoczęte. Niezależnie od wskaźnika, który nam trochę może wzrośnie, jeszcze 
natomiast należy zakończyć wszystko tak, aby ten grosz publiczny był dobrze 
wydatkowany, bo to co robimy, robimy przecież dla mieszkańców. W związku z tym te 
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rzeczy, które wymagają dokończenia, należy dokończyć, tak naprawdę to Rząd Polski 
również pomaga Powiatom poprzez program Polski Ład i to zapis zaciąganie zobowiązań 
będzie miało miejsce w związku również z programem  na zadania. Jeżeli uzyskamy 
dofinansowanie z kolejnych transz Ładu Polskiego, będziemy musieli wnieść wkład 
własny. W związku z tym będzie dyskusja. Pewnie Zarząd będzie bardzo debatował nad 
tym, aby znaleźć te środki na wydatkowanie kolejnych funduszy na zadania inwestycyjne, 
realizowane w ramach Polskiego Ładu, więc rzeczywiście musimy się nad tym 
zastanawiać, ale to co będziemy robić a podejrzewam że Zarząd będzie składał wnioski 
Panie Starosto w programie Polski Ład, będzie konieczność weryfikacji budżetu również z 
wkładem własnych. Trzeba będzie znaleźć środki, więc najprawdopodobniej będziemy 
mieli trudną decyzję. Pan Radny, również wszyscy Państwo Radni dotyczącą zwiększenia 
tego deficytu być może tak będzie, tego nie wiem, być może uda się nam to inaczej zrobić, 
ale to wszystko jest praca przyszłych Sesji i przyszłych miesięcy dla Zarządu, a potem dla 
Rady Powiatu Kaliskiego. Pewne rzeczy zewnętrzne poza Powiatem, determinują pewne 
działania Powiatu i to jest oczywiste, że jeżeli program jest, to musimy korzystać z tych 
środków i po to on jest, po to rząd go przygotował, więc ja z pewnością Panie Radny, 
będziemy takie trudne decyzje jeszcze w  przyszłości podejmować, po to, żeby realizować 
również programy rządowe”.  
 Przewodniczący Rady udzielił głosu Staroście Kaliskiemu Krzysztofowi Nosalowi. 
 Starosta Kaliski w odniesieniu do wypowiedzi przedmówców powiedział cyt.: 
„Panie Przewodniczący, Wysoka Rado myślę że przyjęcie uchwały budżetowej na kolejny 
rok, na nowy rok, to jest jedna z najważniejszych decyzji, którą podejmuje Rada Powiatu 
Kaliskiego i rzeczywiście warto tutaj rozmawiać, dyskutować wsłuchiwać się też w 
Państwa opinię. Pani Przewodnicząca Komisji Budżetowej oceniając ten projekt budżetu, 
powiedziała, tak parafrazując, że jest to coś pomiędzy tym, co by się chciało, co można i 
tak to jest, ale z kolei ostatni głos tutaj Pana Radnego rzeczywiście, żeby szukać 
oszczędności, patrzeć i rzeczywiście oceniać to wszystko. Tak, to jest bezwzględna 
konieczność i tu nie tylko jest kwestia, żebyśmy powiedzmy oceniali to co jest w danym 
momencie i stopy procentowe i ceny i płace minimalne i tak dalej. My musimy patrzeć 
perspektywicznie przez cały rok 2022 rok, nie tylko bo jeżeli teraz coś w 2022 roku, 
chociażby realizacja zadań, o których mówił tutaj Pan Przewodniczący sfinansujemy 
kredytem, to my musimy przewidywać, jaki będzie koszt obsługi tego kredytu. (…) 
Będziemy często też dyskutować, być może nawet i Sesję będziemy robić częściej, żeby  
od Państwa wiedzieć, czy wchodzimy w jakiś projekt czy nie. Także jeszcze raz chcę 
zadeklarować, że znamy powagę całej sytuacji. Myślę, że zespół, który tutaj pracuje ze 
mną przez ponad 15 lat ,jest zespołem z którym się rozumiemy i potrafimy pracować w taki 
sposób, aby też Państwu przygotowywać dobre projekty uchwał i składać dobre 
propozycje. Chcę podziękować również za ten podpunkt r w punkcie 6, za przyznanie 
mojego wynagrodzenia dziękuję bardzo”. 

 
Ad. 8g. Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu 

porządku obrad - głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Zarządu 
Powiatu Kaliskiego. 

 
Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad wniesioną autopoprawką 

Zarządu Powiatu Kaliskiego wraz z poprawioną oczywistą omyłką pisarską w kwestii 
zmiany roku z 2021 na 2022 do złożonego projektu uchwały budżetowej na rok 2022.  

 
W tym momencie salę obrad opuścił Radny Artur Szymczak. Od tego momentu                   

w obradach uczestniczy 18 Radnych. 
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 Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 18 Radnych, przy 18 głosach "za” podjęła 
przedmiotową autopoprawkę.  
 
Wyniki imienne: 
Za (18) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Paweł Kaleta, Dorota 
Karpieko, Jan Adam Kłysz, Dariusz Korczyński, Krzysztof Kubasik, Henryk Kurek, Alicja 
Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof Nosal, Janusz Nowak, Wincenty 
Nowak, Benedykt Owczarek, Bogusław Szczepaniak, Błażej Wojtyła. 
BRAK GŁOSU (1) 
Artur Szymczak 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska . 
 

Przewodniczący Rady stwierdził, że autopoprawka Zarządu Powiatu 
Kaliskiego wraz poprawioną oczywistą omyłką w kwestii zmiany roku z 2021 na 2022 
do projektu uchwały budżetowej na rok 2022 została podjęta 18 głosami „za”. 
 

 
Ad. 8h. Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu 

porządku obrad - głosowanie wniosków Komisji Rady Powiatu Kaliskiego, nie 
uwzględnionych przez Zarząd Powiatu Kaliskiego w autopoprawce. 

 
Przewodniczący Rady Jan Adam Kłysz poinformował, że Komisje stałe Rady 

Powiatu Kaliskiego nie zgłosiły dodatkowych autopoprawek do projektu uchwały 
budżetowej na 2022 rok. 
 

Ad. 8i. Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji następnego punktu 
porządku obrad - głosowanie uchwały Rady Powiatu Kaliskiego w sprawie uchwały 
budżetowej na rok 2022 wraz z autopoprawką. 

 
Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie 

uchwały budżetowej na rok 2022  wraz  z autopoprawką. 
 
Rada Powiatu Kaliskiego w obecności 18 Radnych, przy 12 głosach “za”, 5 głosach 

„przeciw” i 1 głosie “wstrzymującym się” podjęła uchwałę Nr XLI/379/2021 (uchwała 
stanowi załącznik nr 79  do niniejszego protokołu). 
 
Wyniki imienne: 
Za (12) 
Małgorzata Banaś, Krzysztof Bączkiewicz, Sławomir Czapski, Dorota Karpieko, Jan Adam 
Kłysz , Dariusz Korczyński,  Alicja Łuczak, Robert Marszałek, Andrzej Miklas, Krzysztof 
Nosal, Janusz Nowak, Benedykt Owczarek.  
PRZECIW (5) 
Paweł Kaleta, Krzysztof Kubasik, Wincenty Nowak, Bogusław Szczepaniak, Błażej Wojtyła 
WSTRZYMUJĄCY SIĘ (1) 
Henryk Kurek. 
BRAK GŁOSU (1) 
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Artur Szymczak 
NIEOBECNI(2) 
Krzysztof Dziedzic, Alicja Skrzybalska. 
 

Przewodniczacy Rady Powiatu stwierdzi, że uchwała w sprawie uchwały 
budżetowej na rok 2022  wraz  z autopoprawką została podjęta 12 głosami „za”,            
5 głosami „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”. 
 
 Następnie Przewodniczący Rady powiedział cyt.: „Gratuluję Zarządowi Powiatu 
Kaliskiego uchwalenia budżetu na rok 2022.  Mamy teraz fundamenty do działania w roku 
2022, wiemy jaka praca leży do wykonania wynikająca z tego budżetu. Jest bardzo dużo 
pracy, dużo środków, dużo zadań. Gratuluję i życzę Panie Starosto, aby ten budżet był 
dobrze zrealizowany. Gratuluję również Pani Skarbnik wielkiej pracy, dziękuję za tą wielką 
pracę. Była to duża praca i dobra praca, zarówno opinie Komisji wszystkie były pozytywne, 
jak i opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej. Mam nadzieję, że teraz ten budżet będzie 
nam dobrze służył, a za tą pracę również proszę podziękować pracownikom Wydziału 
Finansowego Starostwa Powiatu Kaliskiego. Dziękuję serdecznie.” 
 

Ad. 9. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
    Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnemu Pawłowi Kalecie. 

 Radny Paweł Kaleta pogratulował Staroście Kaliskiemu przyjętego budżetu 
Powiatu na 2022 rok. Następnie Radny poinformował, iż mieszkańcy Powiatu Kaliskiego 
zgłaszają mu, iż drogi powiatowe nie są odśnieżone, są pokryte lodem cyt.: „Jeżdżąc w 
ostatnich dniach po drogach Powiatu praktycznie w bardzo, bardzo rzadkich miejscach 
można było jechać w sposób w miarę bezpieczny. Oblodzenie na jezdniach, nawet na 
skrzyżowaniach jest bardzo, nawet na drogach głównych naszego Powiatu, czyli mam 
tutaj na myśli drogę od Kalisza przez Godziesze do Brzezin. Jadąc jeszcze w Kaliszu 
można jechać po super odśnieżonym odcinku posypanym. A jak wjeżdżamy tylko i 
wyłącznie na drogę powiatową naszą o największym natężeniu od razu zaczynają się 
problemy”. 

Przewodniczący Rady  udzielił głosu Radnemu Henrykowi Kurkowi. 
Radny Henryk Kurek powiedział, że koniec roku sprzyja podsumowaniom. Radny 

podziękował Przewodniczącemu Rady Janowi Adamowi Kłyszowi za zajmowanie się 
tematem kolejki wąskotorowej oraz za przekazanie jego oświadczenia w sprawie rolnictwa 
do Ministerstwa. Słowa podziękowania Radny także skierował do Starosty Kaliskiego. 
Następnie Radny Kurek podkreślił, iż dołożył wszelkich starań w sprawie PKS-u, 
podziękował Prezydentowi Miasta Kalisza za pracę i zaangażowanie w kwestii PKS-u. 
Dalej Rady Kurek podziękował za okazany mu szacunek w Radzie Powiatu Kaliskiego. 
Zaapelował cyt.: „Abyśmy wszyscy mieli szacunek dla odmiennych zdań, abyśmy wspierali 
się wspólnie” . Następnie Radny poruszył kwestie związane z obecną sytuacją na granicy, 
współpracą między rządzącymi a opozycją i wyborów prezydenckich w USA. 
 Przewodniczący Rady w odniesieniu do wypowiedzi Radnego Henryka Kurka 
powiedział cyt.: „Dziękuję bardzo Panu Radnemu, jeszcze raz powtórzę Pan Radny 
pięknie mówił o dokonaniach tutaj powiatowych, bo to są dokonania niezależnie od tego, 
kto będzie stał za decyzjami podjętymi, dokonania powiatowe dotyczące kolejki 
wąskotorowej czy    PKS – u. Ale też jest to Pana inicjatywa. Panie Henryku ja za to 
gratuluję. Dzisiejsza odczytana przeze mnie korespondencja z Ministerstwa też jest 
przykładem tego, że pracuje Pan dla tej sprawy. I chciałbym apelować do wszystkich 
Państwa Radnych, aby było jak najmniej polityki we wszystkich działaniach dotyczących 
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Samorządu Kaliskiego (…) Im mniej będziemy politykować tutaj na tej sali i poza nią w 
zakresie Samorządu Powiatowego, tym będzie lepiej to dla mieszkańców Powiatu 
Kaliskiego tak myślę pan Henryk też jest przykładem osoby, która działa dla sprawy i a nie 
dla polityki. Bardzo dziękuję Panu”. 
 Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnemu Bogusławowi Szczepaniakowi. 
 Radny Bogusław Szczepaniak poruszył kwestię związaną z obecną sytuacją w 
Wojewódzkim Szpitalu Zespolonym im. L. Perzyny w Kaliszu cyt.: „Chodzi o destrukcję 
naszego szpitala i spadek jakości świadczeń, w tym szpitalu. Postępujące exodus 
personelu. W tej chwili mamy na stole już grupowe tak można nazwać wypowiedzenie 
pielęgniarek, które są złożone. To spowoduje paraliż niektórych oddziałów, z prośbą, jeśli 
możemy coś zrobić, jakoś pomóc Panu Dyrektorowi no to bardzo bym prosił, bo 
najwyraźniej sobie nie radzi”. 
 Przewodniczący Rady w odniesieniu do wypowiedzi Radnego Bogusława 
Szczepaniaka przypomniał, że Dyrektor Szpitala Radosław Kołaciński zaprosił Radnych 
Powiatu na posiedzenie Komisji do szpitala. Jednak z uwagi na rozwój pandemii  Covid-19 
jaki ma miejsce w końcówce roku, nie ma takiej możliwości, aby je w sposób bezpieczny 
zorganizować. Przewodniczący Rady zadeklarował, iż pamięta o przedmiotowym 
spotkaniu i zostanie ono zorganizowane w obowiązującym reżimie sanitarnym, gdy tylko 
spadnie liczba zachorowań na Covid-19. Dalej Przewodniczący Rady powiedział cyt.: 
„Jeżeli zaś chodzi o kwestie też stanu szpitala, wiem, że jeden z Radnych Powiatu 
Kaliskiego jest członkiem Rady Społecznej,  jeżeli dobrze pamiętam, prawda Panie 
Starosto jest, więc myślę, że przez tego Radnego byśmy mogli również być może wiele 
rzeczy, nie wiem przekazać, czy pozyskać pewne informacje, czy też w jakiś sposób 
działać tak, aby rzeczywiście ta kwestia zdrowotna była na pierwszym miejscu i realizacja 
usług dla mieszkańców była najważniejsza i aby ona była jak najszersza”. 
 Przewodniczący Rady udzielił głosu Staroście Kaliskiemu Krzysztofowi Nosalowi. 
 Starosta Kaliski odniósł się do wypowiedzi przedmówców: 
- w kwestii szpitala cyt.: „Ja przekażę Zarządowi Województwa Wielkopolskiego, bo to jest 
organ założycielski  dla tego szpitala, że takie głosy tutaj mamy, oczywiście te głosy nie są 
mi obce, bo też żyje na terenie Powiatu i dużo się spotykam z mieszkańcami. I 
rzeczywiście te opinie się potwierdzają (…)Ja już nie jestem kilka lat w Radzie Społecznej 
Szpitala, ale przez 8 lat byłem, więc cały czas ta dyskusja trwała, bo my to, co potrafiliśmy 
tutaj robić, żeby te wszystkie nasze placówki szpitalne wspomagać, to też robiliśmy i też 
Państwu za to dziękuję, bo jakieś skromne środki tutaj staraliśmy się przeznaczać. (…) 
Jak pomóc Dyrektorowi, powiedzmy wybrnąć z takiego impasu zarządzaniu kadrami, bo to 
rzeczywiście chyba jest dzisiaj największy problem. Z jednej strony żądania płacowe 
różnych grup, które trzeba pogodzić, więc myślę, że tutaj tak jak Pan Przewodniczący 
powiedział, szybko doprowadzimy do spotkania, debaty, żebyśmy mogli powiedzie co 
można zrobić, żeby rzeczywiście w tym szpitalu było lepiej”, 
- w odniesieniu do zimowego utrzymania dróg powiatowych cyt.: „Zimowe utrzymanie         
i oszczędzanie na zimowym utrzymaniu, to są jedyne możliwości w pieniądzach 
wydawanych na drogę, żeby zaoszczędzić na wkład własny na inne projekty. Ja powtórzę 
od wielu lat, że my budujemy drogi mniej więcej w standardowym układzie dotacji, że 50% 
dotacja, bo w tej chwili mamy również z Polskiego Ładu nawet 90%, ale przecież 
standardowej 50% dotacji przy współpracy z Gminami, z którymi się dzielimy wkładem 
własnym 40 do 60%, to my dajemy 30%,  Gmina daje 20% to jest 50% i 50% środki unijne 
bądź środki od Wojewody. Czyli jak zaoszczędzimy 300.000, to budujemy za milion nową 
drogę, więc myślę, że warto oszczędzać. (…) My za zimowe utrzymanie płacimy  z 
nowego budżetu, bo taka jest umowa z wykonawcami . Wydaliśmy już 450.000 tys. My z 
Panem Dyrektorem mamy telefony włączone na głośno całą noc. Pracownicy, którzy 
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dyżurują codziennie na drogach, zbierają sygnały, patrzą, dzwonią do Pana Dyrektora. 
Pan Dyrektor dzwoni do mnie i dopiero po tym uzgodnieniu jest decyzja, że wyjeżdżamy, 
bo gdybyśmy tego nie zrobili, to tych wyjazdów byłoby co najmniej 2 razy tyle i już byśmy 
nie mieli budżetu na zimowe utrzymanie . Dzisiaj rzeczywiście był telefon rano czy 
rzeczywiście sypiemy, bo zaczął padać deszcz i wszyscy analizowaliśmy prognozę 
pogody i decyzja była, że nie sypiemy.  Wczoraj trochę jeździłem po drogach powiatowych 
różnych, przedwczoraj też i tak naprawdę nie jest idealnie, ale nie jest źle. Musimy 
wiedzieć, że trochę nogę z gazu trzeba zdjąć (…).” 
 Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnemu Dariuszowi Korczyńskiemu. 
 Radny Dariusz Korczyński poinformował, iż zgadza się w kwestiach poruszanych 
przez przedmówców (Radnej M. Banaś, Radnej A. Łuczak i Radnego B. Szczepaniaka). 
Następnie Radny podziękował Skarbnikowi Powiatu za przygotowanie budżetu Powiatu na 
2022 rok. Radny podkreślił, iż ten rok będzie trudny, ponieważ ceny za usługi rosną zbyt 
szybko. Dalej Radny złożył wszystkim noworoczne życzenia. 

 
Ad. 10. Wnioski i oświadczenia radnych. 
 

 Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnemu Robertowi Marszałkowi. 
 Radny Robert Marszałek w imieniu Klubu Radnych Stowarzyszenia Ziemia 
Kaliska Razem złożył zebranym w sali życzenia na nadchodzący Nowy Rok. 
 Przewodniczący Rady udzielił głosu Radnej Alicji Łuczak. 
 Radna Alicja Łuczak powiedziała cyt.: „Bardzo się cieszę i gratuluję tym 
wszystkim, którzy zgłosili wnioski o tytuły dla Zasłużony dla Powiatu, uważam, że 
rzeczywiście te trzy osoby w pełni, ale to w pełni na ten tytuł zasługują, zarówno swoim 
dorobkiem, jak i postawą życiową.” Następnie Radna w odniesieniu do wypowiedzi  
Radnego Henryka Kurka powiedziała cyt.: „Trochę mniej polityki, a co do kolejki, którą tu 
się wszyscy chwalimy, to tak jedni dużo gadają, a drudzy  po cichu tę kolejkę też 
finansowo wspierają, ale nie będę już rozwijać tego wątku, możecie się domyśleć”. Dalej 
Radna złożyła wszystkim życzenia noworoczne. 

 Następnie Przewodniczący Rady Jan Adam Kłysz zaproponował, aby minutą ciszy 
uczcić pamięć śp. Beaty Tomczak – Dyrektora Szkoły Podstawowej w Opatówku oraz 
Dyrektora i Wychowawcę  Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej w Opatówku. Dalej 
Przewodniczący Rady w swoim imieniu i w imieniu Starosty Kaliskiego złożył wszystkim 
zebranym życzenia z okazji nadchodzącego Nowego Roku 

 
Ad. 11. Zamknięcie sesji. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął XLI Sesję 

Rady Powiatu Kaliskiego w dniu 29 grudnia 2021 roku. 
Obrady XLI Sesji Rady Powiatu Kaliskiego zakończyły się o godz.12.32.    
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